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 Burgemeester Heiliegers

VRK [Algemeen Bestuur en Bestuurscommissie Openbare Veiligheid]

-          In het driehoekoverleg(Haarlemmermeer/Haarlemmerliede en Spaarnwoude) is de monitor op 
misdrijven en incidenten besproken. Op woninginbraken is duidelijk te zien dat er beduidend minder 
inbraken zijn gepleegd dan de dezelfde periode in 2013. In het kader van de prioriteiten die de 
gemeenteraad heeft aangegeven zal de focus op inbraakpreventie voorlopig wel blijven. In de komende 
weken start de Buurtbus preventieactie. 

-          Het VRKproject ‘Brandveilig leven’ wordt verder uitgewerkt in het beleidsplan BrandweerOverMorgen. 
Zodra het beleid is vastgesteld kunnen wij in onze dorpen uitvoeringsafspraken maken via het Integraal 
veiligheidsbeleid uitvoeringsprogramma.

-          In het VRKoverleg is de risicoanalyse bij evenementen besproken. Het voorbeeld risicoanalyse-
instrument voor Awakenings in onze gemeente kan leidraad zijn. Vergunningen kunnen daarbij nog 
beter overwogen afgegeven worden.

 MRA [Algemeen bestuurlijk]

 --          

Schiphol (waaronder: Commissie Regionaal Overleg / Omgevingsraad i.o. [vh CROS], 
Bestuurlijke Regie [BRS] , Schadeschap)

-          Op 12 september is de CROS bijeenkomst geweest. Vorming omgevingsraad Schiphol is lopende. 
Zowel de dorpsraad Spaarndam als de dorpsvereniging Haarlemmerliede en het nieuwe dorpsbelang 
Haarlemmerliede en Omstreken hebben gevraagd om een erkenningsbrief inzake de nieuwe 
vertegenwoordigermogelijkheid in de OmgevingsRaad Schiphol. Het college staat hier positief 
tegenover.

-           De Inspectie heeft haar rapportage gemaakt. De belangrijkste bevindingen en acties van de Inspectie 
over de eerste helft van het gebruiksjaar 2014 zijn, dat: 

• de grenswaarden voor het externe veiligheidsrisico, de geluidbelasting en de uitstoot van stoffen die 
lokale luchtverontreiniging veroorzaken niet overschreden zijn; 

•  in twee handhavingspunten voor de geluidbelasting sprake is van een verhoogd overschrijdingsrisico; 

• door twee luchtvaartmaatschappijen dusdanig van een regel voor het luchtruimgebruik is afgeweken dat 
ze door de Inspectie moesten worden aangeschreven; 

• bij geen van de voor LVNL geldende regels voor het luchtruimgebruik, het feitelijke percentage 
afwijkingen hoger is dan het maximaal toegestane percentage afwijkingen; 

• zich geen situatie heeft voorgedaan waarbij als gevolg van het niet beschikbaar zijn van banen, 
onrechtmatig is afgeweken van de beperkingen die gelden voor het baangebruik; 

• zich geen overtredingen van de regels voor het baangebruik hebben voorgedaan; 

• het nalevingsniveau van de regel inzake het gebruik van de op het platform aanwezige vaste 
stroomaansluiting en voorziening voor PCA, in plaats van de APU of GPU, lager ligt dan in de tweede 
helft van het gebruiksjaar 2013; zich geen situatie heeft voorgedaan waarbij luchtvaartmaatschappijen 
wegens ‘slotsmisbruik’ door de Inspectie moesten worden aangeschreven. 

 BIO [Bestuurlijke informeel overleg ]

--



Wethouder Van Haeften 

Stuurgroep decentralisaties
Vrijdag 31 oktober staat de ondertekening van de contracten met aanbieders gepland. 

Pfo Onderwijs en jeugd
-

Gemeenschappelijke Regeling Schoolverzuim en VSV Zuid- en Midden Kennemerland
Met ingang van 1 januari 2015 verandert de Wet Educatie Beroepsonderwijs (WEB). 
Hierover zijn in regionaal verband afspraken gemaakt.
Met het wijzigen van de WEB komt samenwerking tussen de gemeenten in onze regio nog 
scherper in beeld. Elke gemeente moet niet alleen zorgen voor een educatie-aanbod dat is 
afgestemd op de behoefte van de eigen doelgroepen, ook moet er samengewerkt worden 
onze arbeidsmarktregio. 

Leerplicht
Het huidige  beleidskader voor leerplicht, RMC en VSV/ voortijdige schoolverlaten in de regio 
Zuid- en Midden-Kennemerland voor de periode 2011-2014 (gemeenteraadsperiode), 
inclusief de financiële vertaling, loopt af in 2014.
Ook is er sprake van nieuwe wet- en regelgeving in het onderwijsveld en op aanpalende 
terreinen, die invloed hebben op de leerplicht-, RMC- en VSV- thema’s. 

Om die reden is  een concept-Agenda voor de toekomst  ”Aanval op de schooluitval 2015-
2018” op 9 oktober j.l. door het bestuur vastgesteld.

Pfo Sociaal Domein
Met in achtneming van een positief besluit door de provincie op de vraagstelling tot een vorm 
van  verlenging  van  het  doelgroepenvervoer  en  het  contract  OV-Taxi  regio 
Zuid-Kennemerland/IJmond te komen (tot 1-1-2017): is ingestemd met 

- de temporisering  van het  traject  naar  1-1-2017 om tot  efficiënter  en slimmer 
georganiseerd  doelgroepenvervoer  te  komen  waarbij  de  eerder  genomen 
besluiten door de colleges worden gerespecteerd, 

- de  uitwerking  te  (blijven)  doen  met  de  gemeenten  van  de  regio 
Zuid-Kennemerland, IJmond en Haarlemmermeer,

- de focus te houden op de uitwerking van het regie-model,
• voor het leerlingenvervoer in de regio Zuid-Kennemerland terug te gaan naar het 

oorspronkelijke  plan deze aanbesteding al  gezamenlijk  op te pakken (nu zijn  er 
separate  contracten)  voor  de  tussenliggende  periode  zodat  in  2017  het 
leerlingenvervoer ingepast kan worden in het regiemodel (bij de andere gemeenten 
is er de mogelijkheid bestaande contracten te verlengen).

Indien er geen vorm van verlenging van het OV-Taxi contract mogelijk is:
• direct een reguliere aanbesteding Wmo-vervoer starten voor de periode van 1 jaar 

tot 1 januari 2017.

portefeuillehoudersoverleg RO
Overleg heeft nog niet plaatsgevonden

Metropoolregio RO
Vóór de zomer is een aantal trends (economie, wonen, bereikbaarheid, maar ook 
internationale positie en inhoud coalitieprogramma’s) nader verkend. Als onderdeel van die 
verkenning vinden in september en oktober in alle subregio’s van de MRA (IJmond, Zuid-



Kennemerland,  Amstel- en Meerlanden, Gooi –en Vechtstreek, Flevoland, Waterland, 
Zaanstreek en de stad Amsterdam)  informerende en inventariserende sessies plaats met 
raadsleden, bestuurders, ambtenaren en het maatschappelijk middenveld. 

Dinsdag 28 oktober staat een nieuw portefeuillehoudersoverleg gepland

STOPOZ
Woensdag 19 november staat halfjaarlijkse vergadering gepland.

Wethouder Graal

Portefeuilleoverleg GBKZ

Bijeenkomst op 23-10-2014, waarin de 2e Marap wordt besproken, deze zal hierna aan de raad (ter 
info) worden toegestuurd

Wethouder Westerman

afwezig ivm vakantie 


